
 

Generalforsamling onsdag d.9.april 2025 

Kl.17-17.30 

 

Referat 
Christina byder velkommen og kommer med formandens beretning. 

Se vedhæftede.  

 

Ros til bestyrelsen for folderen, den er informativ. 

Der bliver spurgt til dialogmøderne, hvad det omhandler om og hvem der deltager. 
Dialogmøder holdes 2 gange om året med repræsentanter fra bestyrelserne i skole og 
dagtilbud, ledelsen fra institutioner og skoler, og udvalgsmedlemmer fra børn og skole 
udvalget.  

På dialogmøderne tages forskellige emner op ex. Det gode børneliv.  

Dialogmøderne bliver afholdt for alle skoler og dagtilbud, eller opdelt i områderne Syd, 
Vest og Nord.  

 

Valg til bestyrelsen: 

Sophie mor til Alice (Skarnbassestuen) stiller op til bestyrelsen, vi ønsker tillykke med 
valget. 

 

Christina fortæller eksempler på hvad bestyrelsen har været en del af og arbejdet med: 

Drikkedunke i vuggestuen.  

Madordning, det er bestyrelsens valg om der er madordning.  

Involveringen i strukturændringer, da skolegruppen lukkede og vuggehaven startede op, 
her blev bestyrelsen inddraget i processen. 

Storbørnsgruppen, bestyrelsen gav input til forventninger til storbørnsgruppen, hvad 
ønsker man som forældre. 

Faglige snakke, det brede forældre perspektiv. 



Det er hyggeligt at sidde bestyrelsen, hvor det snakkes og indimellem spises pizza.  

Til slut opfordres der til at komme til bestyrelsen hvis i som forældre har noget, der kan 
være svært at gå til personalet med, så tager bestyrelsen det op til bestyrelsesmøderne. 

 

Der spises pizza, inden oplæg fra Trine fra Trines familieskole med emnet – At sætte 
sunde og kærlige grænser for sit barn. 

 

Tak for en god generalforsamling 

 

Referent: Malene (Leder, Kaninbjerget) 

 

 

 

 

 

 

 


